

Title (en)

Holding structure for changeable information supports.

Title (de)

Halteleiste für auswechselbare Informationsträger.

Title (fr)

Cadre de fixation pour supports d'information interchangeables.

Publication

EP 0392137 A2 19901017 (DE)

Application

EP 90100859 A 19900117

Priority

DE 8904664 U 19890413

Abstract (en)

The invention relates to a holding structure for exchangeable information supports having an attachment part for fixture to edge regions of shelves, containers and the like. The information supports are situated in a receiving pocket which is formed from a rear wall and a transparent front wall. The rear wall and front wall are connected to one another in an articulated manner at their base and the upper edge of the rear wall overlaps the free edge of the front wall in the form of a cover. The fixture of the holding structure (1) to the attachment part (3) is effected via an intermediate piece (2) fitted with catch elements (22, 23, 24, 25). The intermediate piece (2) is in engagement with catches (1221, 1231) constructed on the reverse side of the rear wall (12). The catches (1221, 1231) can engage in each case in associated receptacles of the catch elements (22, 23, 24, 25), by which means the holding structure can be used in defined angular positions relative to the attachment part (3).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Halteleiste für auswechselbare Informationsträger mit einem Befestigungsteil zum Festlegen an Randbereichen von Regalen, Behältern und dergleichen. Die Informationsträger befinden sich in einer Aufnahmetasche, die aus einer Rückwand und einer transparenten Vorderwand gebildet ist. Rückwand und Vorderwand sind an ihrer Basis gelenkig miteinander verbunden und der obere Rand der Rückwand übergreift den freien Rand der Vorderwand in Form einer Abdeckung. Die Festlegung der Halteleiste (1) am Befestigungsteil (3) erfolgt über ein mit Rastelementen (22, 23, 24, 25) ausgestattetes Zwischenstück (2). Das Zwischenstück (2) steht mit an der Rückseite der Rückwand (12) ausgebildeten Rasten (1221, 1231) in rastender Verbindung. Die Rasten (1221, 1231) können in jeweils zugeordnete Aufnahmen der Rastelemente (22, 23, 24, 25) eingreifen, wodurch die Halteleiste (1) in definierten Winkelstellungen zum Befestigungsteil (3) eingesetzt werden kann.

IPC 1-7

G09F 1/10; G09F 3/20

IPC 8 full level

G09F 3/20 (2006.01)

CPC (source: EP US)

G09F 3/20 (2013.01 - EP US); **G09F 3/204** (2013.01 - EP US); **G09F 3/201** (2013.01 - EP US)

Cited by

DE19625074A1; EP3035319A1; FR2698132A1; BE1017191A4; EP1870872A3; WO9319448A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8904664 U1 19890601; EP 0392137 A2 19901017; EP 0392137 A3 19910703; US 5044104 A 19910903

DOCDB simple family (application)

DE 8904664 U 19890413; EP 90100859 A 19900117; US 50863590 A 19900413